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1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 270 – K. Ruņenieces iesniegumi par KS kavējumiem (19.04., 28.06., 16.08., 

14.06., 17.05.); 

⎯ ID 271 – LU VFF iesniegums par LU SP reputācijas un morālās stājas saglabāšanu; 

⎯ ID 272 – ĢZZF budžeta grozījumi; 

⎯ ID 273 – PPMF SP Valdes un LU SP biedru izmaiņas; 

⎯ ID 274 – Projektu konkursa pieteikums no P. Osipova. 

 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 
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1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Tikšanās ar Risebu 

4. Par LU SP Gada balvu 2023 

5. SPB budžeta grozījumi 

6. Pansionāta labdarības akcijas piedāvājums 

7. FORTHEM (Norvēģija) 

8. Par saliedējošu pasākumu ar akadēmiskajām 

mūžorganizācijām 

9. Tikšanās ar pirmā kursa farmaceitiem un citu 

studējošo apmeklēšana 

10. Apstiprināt sporta spēļu “Dzinējs” nolikuma 

grozījumus 

11. Par turpmāko darbību LSA un nacionālajā 

līmenī 

12. Satversmes u.c. normatīvo aktu grozījumi 

13. Stratēģiskās komunikācijas virzieni 

14. Valdes un biroja 2023. gada rudens semestra 

prioritāšu pārdale 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

16. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

17. FSP un SSK aktualitātes 

18. Iknedēļas e-pasti 

19. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

Plkst. 17.05 sēdei pievienojās L. D. Pakalniete. 

3. Tikšanās ar Risebu 

E. Borska informē, ka tika saņemts e-pasts no augstskolas Riseba par piedāvājumu tikties, lai 

diskutētu par sadarbības iespējām. Tikšanās notiek 20.09. plkst. 18.30 nepieciešams lemt par 

to, kurš no valdes locekļiem šo tikšanu varēs apmeklēt.  
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E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es varu apmeklēt šo tikšanos.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par to ka R. Baumanis dodas vai jautājumi par šo punktu? 

Iebildumu vai jautājumu nav.  

4. Par LU SP Gada balvu 2023 

E. Borska atgādina klātesošajiem par iepriekš diskutētajiem jautājumiem saistībā ar LU SP 

Gada balvu 2023. Gada balvu tika nolemts rīkot decembra sākumā, kā arī tika izsludināta 

galvenā organizatora vakance. Atbilstoši tam notika sarunas par to, kad būtu pieejamas 

telpas, bet tika secināts, ka decembrī piemērotajās dienās telpas ir aizņemtas. Ir izskanējusi 

ideja LU SP Gada balvu apvienot ar LU Ziemassvētku balli. Nepieciešams saprast jūsu 

viedokli, vai jūs šādu ideju atbalstiet, vai arī tomēr jūs uzskatiet, ka šiem pasākumiem ir 

jāpaliek atsevišķiem.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es atbalstu ideju rīkot šos pasākumus kopā, tādejādi pasākumam būtu arī lielāks 

apmeklējums.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Man bija jautājums par to, vai LU Ziemassvētku balli var apmeklēt arī cilvēki, kas 

nav tieši saistīti ar LU.  

E. Borska informē klātesošos, ka LU Ziemassvētku balle nav notikusi vairākus gadus un ir 

parādījusies vēlme šo pasākumu atgriezt. To, kas pasākumu var apmeklēt varēs noteikt 

organizēšanas procesā, bet ierobežojumu, ka citas AII nevarētu to apmeklēt noteikti nebūs.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņa.  

A. A. Čerņa: Es arī atbalstu šo ideju un uzskatu, ka tas būtu labs veids kā padarīt šo 

pasākumu atraktīvu plašākai auditorijai.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Spriežot par to kā iepriekš šis pasākums tika organizēts, es īsti neredzu šobrīd, 

vai šiem pasākumiem ir kopīgs koncepts, tāpēc es nedaudz šaubos par piedāvāto variantu. 

E. Borska dod vārdu L. Runčis.  

L. Runčis: Es vēlējos piebilst, ka rīkojot LU SP Gada balvu decembrī būs jārēķinās ar to, ka 

sponsoru skaits šim pasākumam būs ievērojami mazāks, jo liela daļa jau šobrīd tuvākajiem 

pasākumiem atsaka ar iemeslu, ka budžets līdz gada beigām ir saplānots.  

E. Borska: Saprotu, ka konceptuāli mēs šo ideju atbalstam un būtu nepieciešams vienoties par 

to, kurš varētu uzņemties komunicēšanu par šo jautājumu ar LU Kultūras centru.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es varētu uzņemties to, bet jau iepriekš brīdinu, ka līdz laikam, kad noslēgsies 

LU SP Sporta spēles un Ledlauzis, šī komunikācija notiks nedaudz lēnāk.  
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5. SPB budžeta grozījumi 

E. Borska informē par to, ka LU SP Kopsapulce nebija lemttiesīga un tāpēc netika 

apstiprināti budžeta grozījumi. Tuvojas pasākumi, kuriem ir nepieciešami šie grozījumi, 

tāpēc pēc diskusijām ar I. Kuku nonācām pie lēmuma, ka tos būtu nepieciešams apstiprināt 

LU SP Valdes sēdē. Budžeta grozījumi ir tieši tādi paši kā tika virzīti uz LU SP Kopsapulci.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums, vai iebildumi par grozījumu apstiprināšanu? 

Jautājumu vai iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par SPB budžeta grozījumu apstiprināšanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt SPB budžeta grozījumus. 

6. Pansionāta labdarības akcijas piedāvājums 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa informē par saņemto uzaicinājumu LU studentiem apmeklēt pansionātu 

labdarības akcijas ietvaros Starptautiskajā Senioru dienā (01.10.2023.). Viens no 

ierobežojumiem, ko es saskatu ir, ka mums tajā dienā ir LU Studentu sporta spēļu otrā diena.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Es labprāt piedalītos šajā pasākumā.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Tad es domāju mēs varam atbildēt viņiem, ka potenciāli piekrītam un precizēt 

to, ko viņi no mūsu puses sagaida šajā pasākumā un no tā varētu spriest par to, kā noorganizēt 

nokļūšanu no Sporta spēlēm uz Rīgu.  

7. FORTHEM (Norvēģija) 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē, ka nepieciešams veikt gala balsojumu par to, kuri divi pārstāvji brauc. 

Ir izvirzīts R. Kairis un L. Milča.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi pret šiem pārstāvjiem? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par R. Kaira un L. Milčas deleģēšanu FORTHEM Studentu 

padomes tikšanās reizei Norvēģijā.   

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt R. Kairi un L. Milču kā delegātus FORTHEM Studentu padomes 

tikšanās reizei Norvēģijā.  

8. Par saliedējošu pasākumu ar akadēmiskajām mūžorganizācijām 

E. Borska informē, ka vasaras beigās notika diskusija par šāda pasākuma nepieciešamību. 

Līdz šim ir notikusi saziņa ar Prezīdiju konventu par potenciālajiem norises datumiem un tika 

panākta vienošanās par to, ka tas varētu būt 20. oktobris. Nepieciešams saprast, ko mēs 

darām ar šo pasākumu tālāk.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Vai varētu iepazīstināt mūs plašāk ar šī pasākuma konceptu? 

E. Borska iepazīstina klātesošos ar pasākuma konceptu.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es atbalstu pasākuma norisi, bet pēc iespējas ātrāk aicinu uzsākt diskusijas par 

to, kādas ir katras puses konkrētās atbildības šajā pasākumā.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es arī atbalstu šo pasākumu un dažādu sadarbību turpināšanu ar studentu un 

studenšu korporācijām.  

E. Borska: Konceptuāli esam vienojušies par šī pasākuma kopīgu organizēšanu, vai kādam ir 

iebildumi par to? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Sniegšu tad atbildi korporācijām, ka piekrītam.  

9. Tikšanās ar pirmā kursa farmaceitiem un citu studējošo 

apmeklēšana 

E. Borska informē, ka tika saņemts lūgums no MF SP par to, ka 25.09. laikā no plkst. 9.00 – 

10.00 LU SP pārstāvis ierodas un iepazīstina jaunos studentus ar dažādiem jautājumiem 

saistībā ar studentu pārstāvniecību. Nepieciešams vienoties par pārstāvi.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es varu to uzņemties. Gaidīšu tikai precīzākas detaļas par pasākuma norisi.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi iebildumi? 

Iebildumu nav.  
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10. Apstiprināt sporta spēļu “Dzinējs” nolikuma grozījumus 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt sporta spēļu “Dzinējs” nolikuma grozījumus. 

Ar tiem varēja iepazīties LU SP Valdes sēdes dokumentā.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi iebildumi par grozījumiem? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par sporta spēļu “Dzinējs” nolikuma grozījumu apstiprināšanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt sporta spēļu “Dzinējs” nolikuma grozījumus.   

11. Par turpmāko darbību LSA un nacionālajā līmenī 

E. Borska informē klātesošos, ka ir nepieciešams saprast tālākos darbības mērķus LSA 

kontekstā un sadarbībā ar citām AII SP.  

E. Borska: Pirmais, ko vēlējos ar jums izrunāt, ir, ko mēs darām ar saliedējošajiem, kas tika 

runāti ar citām AII SP, bet atcelti, vai mēs tos pārceļam uz vēlāku laiku, vai atceļam pa 

visam?  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es uzskatu, ka šādus pasākumus ir nepieciešams organizēt.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Lai arī saliedējošie ir labi un svarīgi es uzskatu, ka vispirms mums ir jāatrisina 

LSA Domnieku jautājums un tikai tad varam sākt domāt par saliedējošajiem, jo tad arī būs 

papildus cilvēki.  

E. Borska: Te es piebildīšu, ka diskusija ir par divu AII SP valžu sadarbības pasākumiem, 

nevis tieši domnieku kolēģijām. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es domāju, ka ar visām ar ko mēs esam runājuši noteikti nesanāks sarīkot, bet 

par to ar kurām noteikti vajadzētu ir grūti spriest, lai nesanāk tā, ka mēs izvēlamies atkal tikai 

lielās AII SP.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Tad no manas puses vēl viens komentārs, ka būtu jāpadomā vai ir kāds starp 

mums, kam vispār būtu laiks uzņemties šo organizēšanu, jo ja nav tāda, tad es domāju nav 

nepieciešams un labāk turpināt darbu pie tā, kas ir svarīgāks.  

Klātesošie vienojas, ka šobrīd šādus pasākumus atcels, jo ir nepieciešams paveikt citus 

svarīgākos darbus pirms tam.  
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E. Borska: Nākamais jautājums, ko es vēlos izrunāt ir par LU SP pārstāvniecību LSA. 

Informācija par tuvākajām DG tika sūtīta LU SP biedriem un FSP vadītājiem, tomēr no 

viņiem nekāda atsaucība netika saņemta, kas ir pretrunā ar to, ko viņi bija apsolījuši. Šobrīd 

vienīgais LSA domnieks esmu es, bet es nespēju viena apmeklēt visas sēdes un DG, tāpēc ir 

jāatrod pārstāvji. DG tiek skatīti ļoti svarīgi jautājumi un mēs nedrīkstam tās izlaist. Kādu 

risinājumu Jūs redzat šim līdz brīdim, kad tiks ievēlēti jauni domnieki. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es teiktu virzienu vadītājiem būtu jāparūpējas, lai viņu virziena sēdes ir 

apmeklētas.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es teiktu vajadzētu uzrakstīt drīzāk konkrētiem cilvēkiem, ko mēs zinām, kas ir 

aktīvi, lai viņi piedalās, jo es pieņemu tā būs lielākā atsaucība.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Varbūt mēs varētu lūgt FSP izvirzīt šo vienu cilvēku, kas varētu uzņemties 

noteiktu DG apmeklēšanu.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es domāju mums pēc iespējas ātrāk ir jāizveido jauna domnieku kolēģija, sākt 

jau tagad uzrunāt jaunos cilvēkus, un ievest viņus iekšā šajā pasaulē. Es nepiekritīšu 

piedāvātajam izvirzījumu variantam. Un tad attiecīgi uz tām DG, kur nepieciešamas daudz 

lielākas kompetences tur varētu E. Borska mūs pārstāvēt, vai kāds no bijušajiem domniekiem.  

E. Borska: Tad es saprotu, ka mēs turpinām biedrus informēt par DG un cenšamies uzrunāt 

tos, kas ir aktīvi un spētu tās apmeklēt.  

E. Borska: Trešais diskutējamais jautājums ir par 23.09. domes sēdi. Es pati domes sēdi 

nevarēšu apmeklēt. No cilvēkiem, kas ir uzrunāti privāti atsaucība nav saņemta. Tāpēc šobrīd 

nepieciešams saprast, ko darīt.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es domāju, ka mēs meklējam šos cilvēkus.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es varētu pats būt viens no šiem pārstāvjiem, bet es arī teikšu mums ir jāuzrunā 

šie pārstāvji. 

E. Borska: Sapratu jūsu nostāju, tad vēlāk čatā vienosimies par to, kurš sazināsies ar 

potenciālajiem pārstāvjiem.  

12. Satversmes u.c. normatīvo aktu grozījumi 

E. Borska informē klātesošos par nepieciešamajiem darbiem, kas jāpaveic saistībā ar 

dažādiem normatīvo aktu grozījumiem un to termiņiem. Jāsaprot, ko mēs darām tālāk šajos 

jautājumos, ņemot vērā visu notikušo.  

 E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  
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A. A. Čerņa: Es uzskatu, ka normatīvo aktu grozījumus mums vajag veikt līdz galam, ja jau ir 

iesākts, bet es tiešām neredzu, ka mums šobrīd ir kapacitāte šim, ir nepieciešama palīdzība arī 

no kāda, kas ir kompetents juridiskajos jautājumos.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es domāju, ka mums būtu vērts saprast, cik tieši mums ir palicis, lai noslēgtu 

šo dokumentu grozīšanu un tad, kad ir zināmi konkrēti darbi mēs arī varētu uzrunāt 

specifiskāk cilvēkus, piemēram, no JF SP, kas varētu mums ar šo palīdzēt.  

Plkst. 17.55 L. Šīraka pamet sēdi. 

Klātesošie diskutē par grozījumu veikšanas procesu un par to, kādi ir tuvākie veicamie darbi. 

Tiek sastādīts rīcības plāns un tiek nolemts rīkot darba grupu, kurā tiktu izskatīti šobrīd 

aktuālie jautājumi un iesaistītas FSP dažādu jautājumu risināšanā.   

13. Stratēģiskās komunikācijas virzieni 

E. Borska informē klātesošos par to, kas notiek Stratēģiskās komunikācijas darba grupās, 

kādi ir plāni nākotnei. Klātesošie tiek aicināti izteikt savus piedāvājumus, par to kādus 

jautājumus būtu nepieciešams iekļaut izskatīšanai šajās DG.  

Klātesošie diskutē par iespējamajiem jautājumiem, ko būtu jāiekļauj.  

14. Valdes un biroja 2023. gada rudens semestra prioritāšu 

pārdale 

E. Borska aicina klātesošos diskutēt par rudens semestra prioritātēm un pienākumu sadali. 

Plkst. 18.27 L. L. Reisa pamet sēdi.  

Klātesošie apspriež savus pienākumus un nosprauž mērķus rudens semestrim.  

15. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Vadības sēdē tika skatīts 

Nekustamo īpašumu attīstības plāna progresa ziņojums. Tika diskutēti LU dzimšanas dienas 

pasākumi. Senāta sēdē tika skatīti jautājumi par nekustamo īpašumu pārdošanu un LU 

profesūras tenūras nolikums, jautājumi par programmu slēgšanu. Raiņa bulvārī 19 ir 

sagatavotas lietošanai studentu ēdnīcas telpas, vēl nepieciešams pabeigt dažus darbus, kad 

tie noslēgsies varētu sarīkot nelielu atklāšanas pasākumu.  

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi pie šī punkta? 

Jautājumu nav. 

16. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Tiek turpināts darbs pie 

Augstskolu likuma grozījumiem un Zinātniskās darbības likuma grozījumiem. Rīt notiks IKZK 

sēde, kurā diskutēs par konsolidācijas procesu norisi augstskolās.  
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17. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim.  

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. PPMF SP notikušas valdes izmaiņas, brīvdienās 

ĢZZF notiks sporta spēles, DF un FMOF šonedēļ notiks KS un nākošnedēļ plānojas BVEF 

PBS un FMOF “Oranžais mikrofons”.  

18. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

19. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 25. septembrī plkst. 17.00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 25. septembri plkst. 17.00, 

un vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19.26 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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